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0878-322-41-03076 

 

 

REFERAT FRA MØDET 

Dato: 25. juni 2025 kl. 18.00 

 

Sted: Hos Søren 

 

Deltagere: 

 

Knud Erik Laursen Irma Dahl 
Lene Kristensen Lisbeth G. Pedersen 

Else Dahl Ole Faaborg 

Søren Petersen  Helle Hansen 

Niels Østergaard  

  Dagsorden Referat 

1. 
Registrering af mødedeltagere  
 

Alle er tilstede, Helle fik fri. 

2.  
Godkendelse af referat fra sidste møde.  

Fremadrettet godkender vi referaterne på det 

efterfølgende møde. 

 

3. 
Informationsmøde med Ulla Riisbjerg 
Thomsen, Chef for Uddannelse & 
Læring og den midlertidig leder 

Vi fik nogle gode drøftelser og den midlertidig 

leder har i det korte møde med skolen allerede 

mødt søde børn og unge og de ser et stort 

potentiale i skolen.  

Vi har ytret at vi ser det meget vigtigt at de nye 

ledere får nogle gode rammer.  

Og vi vil fortsat arbejde videre på at lave et godt 

samarbejde med skolen. Hvis de laver projekter på 

skolen, må skolen gerne involvere os i 

lokalsamfundet. Og vi har stort ønske om en god 

skole i Ødsted. 

4. 
Tilbagemelding til Vejle Kommune 
omkring processen i forbindelse med 
Landsbyvision 

Knud Erik har skrevet et udkast med vores 

kommentar. Dette gennemgås og så det kan sendes 

videre ind til Vejle Kommune. 

http://www.odsted-jerlev.dk/


5. 
Landsbyvision 
Næste skridt og forslag til aktiviteter 

Vi får 100 fysiske eksemplar som vi vil modtage, 

De vil komme i Ødsted og Jerlev købmand/Brugs. 

Videre drøftelser tager vi næste gang. 

 

6. 
Opfølgning på trafikforhold i Jerlev og 
Ødsted 

Der er målt hastighed på udvalgte veje. Vi drøfter 

Engmarksvej og Jerlevgårdvej. Jerlevgårdvej er 

der en gennemsnitshastighed på 69,3 km/t. og 64 

km/t på engmarksvej. I dag trækker man data fra 

mobil-placeringer. 

Vi taler om, der er regler for hvor mange biler der 

skal køre, før man overvejer at sætte 

farthastighederne ned? Der er ikke tal fra Ribevej i 

Ødsted.  

 

7. 
Spørgsmål fra Vejle Kommune omkring 

cykelløbet PostNord 

Søren svarer tilbage. 

Cykelløbet kan man læse mere om her: 

https://postnorddanmarkrundt.dk/etape-4-2025/ 

 

8. 
Spørgsmål fra Vejle Kommune omkring 

deleordning i lokalsamfundet.  

Vi kender umiddelbart ingen der vil stå for det. 

Men det kunne være interessant. Måske en lokal 

Facebook gruppe kunne være interessant. 

 

Busserne vil være gratis ved DGI landsstævne – 

læs mere her: 

Link: https://l2025.vejle.dk/trafik-og-

parkering/kom-med-tog-og-bus-til-landsstaevnet/ 

 

9. Økonomi v/ Knud Erik 

 

Det er godkendt. 

10.  Diverse opfølgning: 
 

Ole arbejder på hyggelig julebelysning i Jerlev, 

der afventes tilbud og kommunen. 

 

Irma svarer tilbage på et spørgeskema fra 

Syddansk universitet. 

 

11. Næste møde 

 

Niels indkalder og er mødeleder. Ole skriver 

referat. 

 

Onsdag d.20 august kl.19 i kælderen. 
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